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Wijkraad Kleverpark 
 
 
 
Gemeente Haarlem 
t.a.v. commissie Beheer 
Per e-mail: griffiebureau@haarlem.nl 
 
 
 
Haarlem, 10 april 2016 
Onderwerp: startbrief Velserstraat en aanvullende informatie 
 
 
Geachte leden van de commissie Beheer, 
 
De startbrief Velserstraat staat voor donderdag 14 april op de agenda van uw vergadering. Tevens 
heeft u aanvullende informatie van de wethouder ontvangen over de wegcategorisering van de 
Velserstraat (30 of 50 km). Helaas moeten we opnieuw constateren dat er sprake is van onjuistheden 
en ook onvolledige informatie. Met de startbrief en de aanvullende informatie wordt wat ons betreft 
een heilloze weg ingeslagen, die een zinvol participatietraject op voorhand onmogelijk maakt. 
 
Wegcategorisering Velserstraat 
De startbrief is gedateerd op 22 maart 2016, vijf dagen na behandeling van het HIOR in uw 
commissie. In de commissievergadering van 17 maart hebben we enkele onjuistheden in het 
HIOR Noord benoemd, waaronder: 
- de Velserstraat is een beoogde 30 km ‘wijkontsluitingsweg’, geen 50 km ‘stadsontsluitingsweg’; 
- een onjuiste interpretatie van de nota Ruimtelijke kwaliteit voor wegen (als de Velserstraat) die 
vallen onder het bus/auto/fietsnetwerk. 
De wethouder heeft naar aanleiding hiervan toegezegd het stuk nog met ons door te nemen. Vijf 
dagen later verschijnt een startbrief Velserstraat, met dezelfde onjuiste uitgangspunten. Een 
uitnodiging voor een gesprek hierover hebben we nog niet ontvangen. 
 
De gang van zaken bij de vaststelling van het HVVP in 2003 hebben we eerder aan u gemeld, 
maar willen we hierbij herhalen. Het HVVP is in 2003 naar aard en strekking vastgesteld door de 
raad. Hierin is de route Ostadestraat-Kleverparkweg-Velserstraat, gezien de belangrijke 
verkeersfunctie, inderdaad nog aangeduid als 50 km gebiedsontsluitingsweg (type B). Bij de 
behandeling in de raad werd echter besloten tot afzonderlijke uitwerking van een aantal 
aspecten, waaronder de vraag of de Velserstraat 30 km kan worden overeenkomstig de andere 
straten op de route van buslijn 2 door Haarlem-Noord. Het antwoord van het college was ‘ja’ en 
dit is vervolgens door de raadscommissie in grote meerderheid omarmd. Datzelfde jaar nog is 
een (her)start gemaakt met de herinrichting van de Ostadestraat-Kleverparkweg (winkelcentrum 
Kleverpark) uitgaande van een 30 km weg met bus. Deze weg is momenteel dus al 30 km. Ook de 
rest van de buslijn 2 route (van Marnixstraat tot Jan Campertstraat) is of wordt een 30 km weg 
met bus. Het zou van de zotte zijn om dan alleen het stukje Velserstraat 50 km te houden. 
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Voorgestelde wegprofielen in startbrief 
Met de wegprofielen ‘stadsontsluiting standaard’ en ‘stadsontsluiting smal’, zoals getekend en 
beschreven op p. 6 van de startbrief, wordt u op het verkeerde been gezet. Ten eerste voldoet 
de maatvoering niet aan de richtlijnen van het HIOR Noord (en die van het CROW). Dit betekent 
dus dat de inrichting niet voldoet aan de normen voor 50 km wegen. Ook klopt de opmerking 
(halverwege p. 3) dat bij het profiel ‘stadsontsluiting smal’ zowel asfalt als klinkerverharding 
toegepast kan worden niet met het HIOR Noord.  
 
Ten tweede zijn de wegprofielen niet inpasbaar indien wordt uitgegaan van behoud van de 
bomen. De bomen zijn zodanig groot dat ze een grote groeiplaats nodig hebben. Daar kun je 
geen trottoirbanden, parkeervakken of fietspaden vlak naast maken. Dit is allemaal allang 
geconstateerd bij de vorige herinrichtingspoging in 1998. Het heeft geen enkele zin om dit in de 
participatiefase opnieuw te onderzoeken. Met dit voorstel worden we 18 jaar teruggeworpen in 
de tijd. Uitgaande van behoud van de bomen is een goede 50 km inrichting simpelweg niet 
mogelijk. 
 
Weergave mening van wijkraad Kleverpark 
In de aanvullende informatie bent u al op de hoogte gebracht van een aangepaste weergave van 
de mening van de Fietsersbond. Maar ook de mening van de wijkraad Kleverpark is onvolledig 
verwoord in de startbrief. Het meest belangrijke punt dat wij in ons startgesprek met de 
projectleider naar voren hebben gebracht, is dat ter wille van een vlotte procesgang het goed 
zou zijn als wordt uitgegaan van de vormgeving die al jaren wordt toegepast op 30 km bus- en 
fietsroutes. We hebben daarbij ook referentiebeelden genoemd van nabijgelegen straten als de 
Ostadestraat-Kleverparkweg en de Altenastraat-Stuyvesantplein: rijbanen en fietsstroken/paden 
in asfalt, met een 30 km accent in klinkers op plekken die zich daarvoor lenen. In de Velserstraat 
is de school een logische plek voor zo’n accent. 
 
Een ander punt dat wij naar voren hebben gebracht in het startgesprek is het voorstel om de 
scope van het project te verbreden met de Marnixstraat, die toch al op het programma staat 
voor volgend jaar. Op deze manier kan een integraal ontwerp worden gemaakt voor deze route 
en het is bovendien efficiënter en kostenbesparend voor de gemeente. Ook op dit voorstel 
hebben we nog geen inhoudelijke reactie mogen ontvangen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wijkraad Kleverpark, 
Kommer Sneeuw 
 
Per e-mail: secretaris@wijkraadkleverpark.nl 
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